
Co mi daje projekt ERASMUS+ ? 

Wiktor Leśkiewicz: Pracując w grupach projektowych, zajmu-

jemy się wymyślaniem sposobów na ograniczanie zanieczysz-

czeń, poboru prądu, wody. W naszej firmie jestem dyrektorem 

do spraw marketingu.  

Kamil Kuchta: Zajmujemy się między innymi recyklingiem. 

Należę d o grupy odpowiedzialnej za organizację produkcji. W 

kwietniu odwiedzę Malagę.  

Kinga Bonius: W firmie zajmuję się zasobami ludzkimi. Pracu-

jąc w projekcie zdobywam y nowe doświadczenia. Zamierzam 

polecieć do Truro w 

Anglii! 

Klaudia Tatol: Sądzę, 

że warto uczestniczyć 

w takich pro jektach, 

ponieważ dzięki nim 

poznajemy interesują-

cych ludzi. Podczas 

wizyt w krajach 

uczestniczących w 

projekcie pracujemy w międzynarodowych grupach. Po powro-

cie dzielimy się doświadczeniami i realizujemy zaplanowane 

działania. 

Kacper Siejak: W trakcie realizacji projektu poznajemy no-

wych ludzi. W naszej firmie pełnię funkcję prezesa ;-) W listo-

padzie zamierzam odwiedzić Palermo na Sycylii.  

Magdalena Wiśniewska: Dzięki uczestnictwu w projekcie 

odwiedziłam Achim. Najbardziej jednak podobało mi się przed-

świąteczne Bremen. W firmie pełnię funkcję asystentki prezesa. 

Klaudia Drożewska: Praca w projekcie to przede wszystkim 

nauka współpracy. 

Tworzymy własną 

firmę, wymyślamy 

produkt lub usługę, a 

wszystko z wykorzy-

staniem surowców 

wtórnych. Uczestni-

czyłam w pierwszym 

spotkaniu szkół w 

Achim. Jestem pod 

wrażeniem. Ciekawe jest również to, że oprócz pracy, spędzamy 

czas na dobrej zabawie! 

Magdalena Kolassa: W lutym odwiedziłam Tampere 

w Finlandii. Działania projektowe to nie tylko zawieranie no- 

wych znajomości, ale również solidna nauka języka angielskie-

go i samodzielności!  

Kajetan Siebieszuk: Warto uczestniczyć w takich projektach, 

ponieważ możemy spotkać wielu ludzi i poszerzyć tym samym 

nasze horyzonty. W firmie odpowiadam za finanse. W listopa-

dzie wyjadę do Palermo. 

Łukasz Ragucki: Biorąc udział w projekcie, pomagamy środo-

wisku. Tworzymy firmę, która zajmuje się produkowaniem 

przedmiotów z wykorzystaniem plastikowych butelek. Jestem w 

grupie odpowiedzialnej za finanse. W listopadzie jadę do Włoch.  

Piotr Ciszkowski: Warto brać udział w projekcie, ponieważ 

można poznać tradycje danego kraju. Ja odwiedziłem Achim. 

Podobał mi się jarmark świąteczny. Było super! 

Jakub Golec: Oprócz pracy w projekcie można poznać nowych 

ludzi, ich kulturę oraz... tamtejszą kuchnię. W Finlandii było 

bardzo ciekawie.  

Kacper Szyszka: Warto uczestniczyć w projekcie, bo można 

poznać nowych kolegów, zobaczyć jak są prowadzone lekcje w 

innych krajach oraz przełamać barierę językową. W Tampere 

zwiedzałem miasto, byłem w muzeum oraz grałem w paintball. 

Jakub Molestak: W firmie jestem szefem produkcji. Dzięki 

udziałowi w projekcie mogę sprawdzić swoje umiejętności języ-

kowe.  

Błażej Płoski: Dzięki projektowi można  podróżować po Euro-

pie, poznawać kulturę innych państw. Zamierzam pojechać do 

Truro. W firmie należę do grupy produkcyjnej.  

Julia Kozłowska: Wyjazdy to zbieranie nowych doświadczeń 

W lutym odwiedziłam Finlandię. Po kilku dniach okazało się, że 

całkiem nieźle potrafimy porozumiewać się w języku angiel-

skim. Poznałam wielu ludzi różnej narodowości – to bardzo 

ciekawe! 

Karolina Romanik: Lubię poznawać nowych ludzi, a udział w 

projekcie daje mi taką możliwość. W marcu przyszłego roku 

odwiedzę Wielką Brytanię, 

Wiktor Leszczyński: W firmie jestem odpowiedzialny za zaso-

by ludzkie. Zajmujemy się ekologią. Dzięki projektowi lepiej 

mówię po angielsku. 

Kamil Tusiński: Podczas realizacji projektu odwiedziłem 

Achim. Najbardziej podobała mi się otwartość ludzi. 

Izabela Kostka: Podczas wyjazdów do uczestniczących 

w projekcie krajów wymieniamy się doświadczeniami dotyczą-

cymi między innymi recyklingu. Pracujemy w międzynarodo-

wych grupach. W firmie zajmuję się finansami. W marcu 2017 

roku mam zamiar pojechać do Wielkiej Brytanii. 


